
Komuniké z rokovania 

 Mikroregiónu Horné Kysuce 
Turzovka, 14. február 2011 

 

 

          V pondelok, 14. februára 2011, sa v Turzovke stretli predstavitelia Mikroregiónu Horné 

Kysuce, aby zhodnotili vývoj v otázke zabezpečenia regionálnej dopravnej obslužnosti 

autobusovou, no najmä železničnou dopravou, ktorá je ohrozená rôznymi návrhmi na jej 

minimalizáciu v snahe hľadať zdroje na revitalizáciu jej prevádzky.  

  Členovia mikroregiónu s poľutovaním konštatujú, že zo strany kompetentných orgánov 

a inštitúcií doteraz nedošlo k serióznemu oboznámeniu miestnych samospráv so stavom 

a aktuálnym zámerom na dotknutých regionálnych tratiach Čadca - Makov a Čadca - Skalité. 

Dôkazom toho je aj neúčasť pozvaných kompetentných predstaviteľov vlády a železníc na 

rokovaní mikroregiónu.    Zahmlievanie pripravovaných jednostranných zámerov vychádzajúcich 

„od zeleného stola“ hodnotia ako nezodpovednú hru s osudmi ľudí v regiónoch, už aj tak 

postihnutých vysokou mierou nezamestnanosti a mnohými inými rozhodnutiami, ktoré prehlbujú 

rozdiely v kvalite životnej úrovne a otvárajú nožnice regionálnej disparity.  

Mikroregión vyzýva všetky kompetentné inštitúcie, aby pri ozdravných plánoch mysleli 

najmä na verejný záujem a charakter dopravnej obslužnosti, kde absentujú komplexné riešenia 

napríklad formou integrovaných dopravných systémov a ich jednoznačná koordinácia.  

  

                                                                                                

 

Miroslav Rejda, 

primátor mesta Turzovka, 

predseda Mikroregiónu Horné Kysuce 

 
 

 

 

 

 


